
Zápis

z 13. zasedání Zastupitelstva městské části Praha-Troja,

konaného dne 3. 3. 2020, od 18:00 hodin.

Zahájení zasedání zastupitelstva

Zasedání Zastupitelstva městské části Praha-Troja (dále též jako „zastupitelstvo") bylo zahájeno

v 18: 15 hodin starostou městské části Ing. Tomášem Bryknarem („dále jako „předsedající").

Předsedající schůze konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace o svolání zasedání

byla na úřední desce Úřadu městské části Praha-Troja zveřejněna v souladu se zákonem po dobu

nejméně 7 dní, a to od 21. 2. 2020 do 4.3.2020. Současně byla zveřejněna na „elektronické

úřední desce".

Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha 1)

konstatoval, že přítomno je 8 členů zastupitelstva (z celkového počtu 9 všech členů

zastupitelstva), takže zastupitelstvo je usnášeníschopné.

***

Určení ověřovatelů

Předsedající navrhl určit ověřovateli zápisu pani Kláru Foitlovou a paní Mgr. Kateřina Tůmovou

Předsedající dále navrhl za členy návrhového výboru pana Ing. arch. Drdáckého a pana Mgr.

Michala Petkova.

K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo městské části Praha-Troja

a) určuje ověřovateli zápisu paní Kláru Foitlovou a paní Mgr. Kateřinu Tůmovou

b) volí členy návrhového výboru pana Ing. arch. Tomáše Drdáckého a pana Mgr. Michala

Petkova

Výsledek hlasování: Pro 8 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 70 bylo schváleno.

***

Proti poslednímu zápisu nebyly vzneseny žádné námitky a zápis se považuje za schválený.

***

Schválení programu:

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu.

Zahájení

Rozpočet Městské části Praha-Troja na rok 2020

Návrh na přidělenídotacíz rozpočtu MČ Praha-Troja na rok 2020

Návrh na odejmutí části pozemku parc. č. 1691/2 k.ú. Troja ze svěřené správy MČ Praha-Troja

Odsouh/asení Smlouvy o předání práv a povinnost/' stavebníka na hl.m.Prahu kčásti chodníku

Trojská

6. Návrh na změnu ÚPn SÚ hl.m. Prahy na pozemku parc. č. 480/1 k.ú. Troja zplochy PS (sady,

zahrady a vinice) na plochu OB (čistě obytná)

7. Návrh na změnu ÚPn SÚ hl.m. Prahy k vymezení lanové dráhy Podbaba - Troja — Bohnice

8. lnformace starosty
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9. Diskuze, závěr

Paní Foitlová navrhuje jako druhý bod po zahájení projednat bod 7 a ostatní body budou

následovat vponechaném pořadí. O změně pořadí projednávaných bodů dal pan starosta

hlasovat, všichni přítomní členové zastupitelstva se změnou pořadí projednávaných bodů

souhlasí.

Předsedající dal hlasovat o návrhu programu.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo městské části Praha-Troja schvaluje následující program zasedání:

1. Zahájení

2. Návrh na změnu ÚPn SÚ hl.m. Prahy k vymezen/' lanové dráhy Podbaba - Troja — Bohnice

3. Rozpočet Městské části Praha-Troja na rok 2020

4. Návrh na přidělení dotaci z rozpočtu MČ Praha-Troja na rok 2020

5. Návrh na odejmutí části pozemku parc. č. 1691/2 k.ú. Troja ze svěřené správy MČ Praha-Troja

6. Odsouhlasení Smlouvy o předání práv a povinnosti stavebníka na hl.m.Prahu kčásti chodniku

Trojská

7. Návrh na změnu ÚPn SÚ hl.m. Prahy na pozemku parc. č. 480/1 k.ú. Troja zplochy PS (sady,

zahrady a vinice) na plochu OB (čistě obytná)

8. Informace starosty

9. Diskuze, závěr

Výsledek hlasování: Pro 8 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 71 bylo schváleno.

***

Bod 2 - Návrh na změnu ÚPn SÚ hl.m. Prahy k vymezení lanové dráhy Podbaba

— Troja — Bohnice

Městské části byly již dříve představeny studie lanové dráhy, MČ Praha 6 a Praha 8 souhlasí se

stavbou. Nyní by se měla městská část vyjádřit k podnětu na změnu územního plánu P392 k

vymezení funkce Veřejně prospěšné stavby pro lanovou dráhu Podbaba - Troja — Bohnice.

Pan Drdácký seznámil s připraveným návrhem usnesení, kde MČ souhlasí se změnou ÚP SÚ hl. m.

Prahy - podnět číslo 392/2019 za splnění určitých podmínek. Dále seznámil s důvodovou zprávou,

ve které jsou podmínky odůvodněný — jedná se o podmínku, že nedílnou součástí veřejně

prospěšné stavby budou také parkovací plochy (min. 200 + 200) u obou koncových stanic lanové

dráhy, dále trasa lanové dráhy bude volena tak, aby se nedotýkala obytných domů v lokalitách

Bosna, Podhoří a Pazderka. Další podmínkou je, že provoz lanové dráhy bude omezen tak, aby

nerušil noční klid tj. max. 6.00 - 22.00 hodin a dráha bude navržena tak, aby byl její dopad na

kulturně historické a přírodně krajinné hodnoty dotčeného prostoru přírodního parku Drahaň —

Troja minimální.

Byla promítnuta prezentace lanovky dostupná na stránkách ROPIDu. Poté pan starosta vyzval členy

zastupitelstva a přítomného pana _ k diskuzi. Důležité jsou parkovací plochy a

vymahatelnost podmínek. Pan_- zda se dá vznést dotaz na typ kabiny, zda to bude s

neprůhlednou podlahou. Město plánuje, že vypíše soutěž, a to by mohlo být vzadání. Okna by

neměla být otvíravá vzhledem ktomu, že lanovka bude i nad obytnou částí. Paní Pokorná se

dotazuje, zda proběhla studie, že se lanovka vyplatí. Paní Karlíková se dotazuje, kde je v Praze 8

nástup, upřesňuje pan Drdácký. Pan starosta — dosud jsme se k lanovce nevyjádřili, protože jsme

zastánci metra. Metro zatím ale nevychází, a proto přišli s tím, že by postavili most a dále tramvaj.

Praha 8 ale nechce tramvaj do sídliště, ale po okraji, kde by bylo v souběhu s autobusem. Tím by

se nemohla tramvaj financovat z prostředků EU. Pro MČ je nepřijatelná otočka tramvaje v Podhoří

a potom dále tramvaj do Bohnic po rozšířené komunikaci. Lanovka je levnější, je rychleji postavená



a rychleji odstraněná. V budoucnu stoupne počet obyvatel na severu Prahy a metro bude reálnější.

Rozhodnout se mezi oběma zly, zda tramvaj nebo lanovku, navrhuji lanovku s podmínkami, které

byly zmíněny. Paní Karlíková — zpráva člena dopravní komise se mi zdá jako smysluplné

odůvodnění, pouze určitě chceme parkovací místa. Mimopražští návštěvníci budou chtít přijet až

k lanovce. Pan starosta — o víkendovém provozu by lanovka mohla ulevit automobilové dopravě v

Troji. Pokud bude MHD u lanovky, můžeme chtít omezit dopravu v serpentinách. Pan_—

pokud se mohu vyjádřit za pár obyvatel Podhoří, jsou spíš pro lanovku místo tramvaje, ale při

dodržení bezpečnosti. Stanice lanovky by měly být z materiálů, které se do lokality hodí, ne beton.

Pan Drdácký — hovoří k doplnění podmínek o další podmínku, zda nepožadovat zpracování menší

studie, abychom mohli ovlivnit veřejnou zakázku, připomínkovat zadání veřejné soutěže.

Podmínky zapracujeme do dopisu pro pana radního Scheinherra, prof. Hlaváčka a pana Zemana.

Pan Drdácký — můj názor je, že kapacita ZOO je naplněná a pro Troju stačí funkční Trojská lávka,

přívoz a fungující odstavné parkoviště. Pan starosta — projednáváme změnu územního plánu, ale

je dobré, že již projednáváme i podrobnosti provozu lanovky. Pan--tramvaj s točnou je

pro nás kritická nepřijatelná varianta. Pan starosta zmínil variantu nízkovodního mostu. Paní

Foitlová — naše podmínky by měly být součástí jednoho požadavku, a to, že chceme být součástí

zadávacího týmu. Pan Drdácký — projednáváme veřejně prospěšnou stavbu a její součástí by měla

být parkoviště, proto je tam ta podmínka. Poslední podmínka účasti při formulaci zadání soutěže

na veřejnou zakázku lanové dráhy má důvod v tom, že trasa lanové dráhy vede vtěsné blízkosti

obytného území a požadujeme uplatnit kritérium maximální bezpečnosti a zajistit soukromí pro

obyvatele zejména tím, že podlaha a stěny nebudou prosklené do výšky 1,2 metru nad podlahou kabiny.

Návrhový výbor přednesl návrh usnesení, o kterém dal pan starosta hlasovat.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo MČ Praha-Troja po projednání:

s o u h I a si

s navrhovanou změnou Územního plánu SÚ hl. m. Prahy-podnět číslo P 392 /2019 za splnění následujících

podmínek:

1) nedílnou součástí veřejně prospěšné stavby budou také parkovací plochy (min. 200 + 200) obou

koncových stanic lanové dráhy.

2) trasa lanové dráhy bude volena tak, aby nenarušilo provoz ZOO a nedotýka/a se obytných a rodinných

domů v lokalitách Bosna, Podhořía Pazderka.

3) provoz lanové dráhy bude omezen tak, aby nerušil noční klid obyvatel a zoologické zahrady tj. max. 6.00

- 22.00 hodin.

4) dráha bude navržena tak, aby byl její dopad na kulturně historické a přírodně krajinné hodnoty

dotčeného prostoru přírodního parku Drahaň — Troja minimální.

5) MČ Praha—Troja bude účastna přiformulaci zadání soutěže na veřejnou zakázku lanové dráhy.

Výsledek hlasování: Pro 7 Proti O Zdrželi se 1

Usnesení č. 72 bylo schváleno.

Bod 3 — Rozpočet Městské části Praha-Troja na rok 2020

Paní Marková v krátkosti seznámila s návrhem rozpočtu na rok 2020, neboť členové

zastupitelstva obdrželi všechny podklady e-mailem. Paní Karlíková se dotázala, zda se v rozpočtu

uplatnila novela vyhlášky o dani z nemovitosti. Pani Marková vysvětlila, že zatím nevime, jakou

měrou se navýšený místní koeficient projeví v příjmech, proto zatím nebyl do rozpočtu

zapracován a zvýšené příjmy budou předmětem rozpočtového opatření.



Návrhový výbor přednesl návrh usnesení, o kterém dal pan starosta hlasovat.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo MČ Praha-Troja po projednání:

a) bere na vědomí

zprávu o návrhu rozpočtu hlavníčinnosti na rok 2020,

zprávu o plánu hospodářské činnosti na rok 2020 a střednědobém výhledu rozpočtu do roku 2025

b) 5 c h v a / uj e

1. rozpočet Městské části Praha-Troja na rok 2020

s objemem příjmů po konsolidaci ve výši 12 182 000 Kč

s objemem výdajů po konsolidaci ve výši 16 155 000 Kč

rozdíl mezi příjmy a výdaji po konsolidaci ve výši 3 973 000 Kčje kryt třídou 8 - financování, tzn.

zapojením finančních zdrojů vytvořených v minulých letech,

dle příloh č. 1 a 2 tohoto usnesení

2. příjmy a výdaje účelového fondu MČ Praha-Troja - Fondu zaměstnavatele v roce 2020, dle

přílohy č. 3 tohoto usnesení

3. plán hospodářské činnosti MČ Praha-Troja na rok 2020

s objemem výnosů ve výši 9 052 000 Kč

s objemem nákladů ve výši 5 340 000 Kč

a hospodářský výsledek ve výši 3 712 000 Kč,

dle přílohy č. 4 tohoto usnesení

4. střednědobý výhled rozpočtu Městské Části Praha-Troja do roku 2025 dle přílohy č. 5 tohoto

usnesení

5. systemizovaný počet pracovniků zařazených do úřadu městské části je 18 pracovníků, tj. 15,5

pracovnich úvazků,

c) u k I á d á

tajemníci ÚMČ prostřednictvím ekonomického oddělení provést zadání rozpočtu do programu

Gordic a předat podklady a schválení rozpočtu na MHMP,

d) 1 m o c ň uj e

starostu MČ Praha Troja provádět rozpočtová opatření v rozpočtu MČ Praha Troja na rok 2020 do

výše 500 tis. Kč vjednotlivých případech, které se týkají:

a) přesunu rozpočtových prostředků, při nichž se jednotlivé příjmy a výdaje navzájem

ovlivňují, aniž by se změnil jejich celkový objem nebo schválený rozdíl celkových příjmů a

výdajů,

b) zvýšení rozpočtu příjmů a výdajů zapojením fondů MČ Praha — Troja,

c) provádění změn rozpočtu, vyplývajících z poskytnutých účelových transferů (dotací) do

rozpočtu Městské části Praha-Troja ze státního rozpočtu, z rozpočtu Hlavního města Prahy

nebo zfondů Evropské unie, nadací apod. a z přijatých pojistných plnění, bez finančního

omezeni.

Výsledek hlasování: Pro 8 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 73 bylo schváleno.

***

Bod 4 - Návrh na přidělení dotací z rozpočtu MČ Praha-Troja na rok 2020

Pan Petkov seznámil s podanými žádostmi. Nedostatky v žádostech byly na výzvu odstraněny.

Binární kritérium bylo nově uplatněno a tím některé žádosti dostali méně bodů. Pan Petkov

seznamuje sžádostmi v pořadí, které určila Grantová komise. Grantovou komisí byl nejlépe

hodnocen projekt SPCCH, který byl podpořen v plné výši. Druhá skončila žádost Ekoškolky

Rozárka a Grantová komise navrhuje přidělit 70 % požadované částky, a to 30 tis. Kč. Třetí se



umístila žádost Vědomého doteku z.s., kde se navrhuje dotace ve výši 20 tis. Kč. Stejný počet

bodů dostala žádost Základní školy Trojská — doporučena je částka 40 tis. Kč. Další místo obsadila

žádost Trojského vinařského spolku — grantová komise navrhla 30 tis. Kč. Další v pořadí jsou

kulturní akce TJ Sokol Troja — doporučení 50 tis. Kč. Dále podpora sportovních akcí TJ Sokol Troja

— návrh komise 60 tis. Kč. Další byla žádost Kroužek PP, z.s. — podpora 20 tis. Kč. Další byl projekt

Malý čtenář Vědomého doteku, z.s. — vydávání nového časopisu, přednášky. Pani Tůmová —

žadatel navštívil školu a navazoval se školou spolupráci. Mají seznam vzdělávacích programů a

výchovně vzdělávací činnost. Každá škola by měla mít koordinátora. Probíhá diskuze ktéto

žádosti. Nechceme přispívat na časopis, peníze by měly být určeny na přednáškovou činnost pro

školy na území městské části. Z částky 20 tis. Kč, kterou navrhla Grantová komise, zastupitelstvo

navrhuje ubrat 10 tis. Kč a o tuto částku navýšit dotaci na první projekt Vědomého doteku

Pomozte mlokovi přežít v Praze. Žádost TJ Sokol Troja na podporu činnosti oddílu nebyla dvěma

hodnotiteli podpořena. Grantová komise navrhla podpořit dětské oddíly ve výši 20 tis. na nákup

sportovního materiálu, odměny trenérů a cvičitelů a s tím členové zastupitelstva souhlasí a bude

to uvedeno ve veřejnoprávní smlouvě. Další byla žádost pana Váňi — žádost působila tak, že se

akce může konat kdekoliv. Paní Foitlová navrhuje, aby pan Váňa akci zorganizoval během

Trojského dne. Pan místostarosta navrhuje přidělit 5 tis. Kč, aby zorganizoval Den dětí v základní

škole vdopoledních hodinách. Předposlední žádosti je projekt spolku P&T Sport. Grantová

komise poukázala na to, že se neví, zda tábor navštíví trojské děti. Navrhuje se, že příspěvek 10

tis.je určen pouze pro trojské děti s bydlištěm v MČ Praha-Troja. Tato podmínka bude opět

uvedena ve veřejnoprávní smlouvě. Poslední se umístila žádost TJ Sokol Troja na údržbu ploch

mimo areál, které nemají v pronájmu. Dotace se přidělí ve výši 5 tis. Kč.

Návrhový výbor přednesl návrh usnesení, o kterém dal pan starosta hlasovat.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo MČ Praha-Troja po projednání:

a) bere na vědomí

důvodovou zprávu o průběhu dotačního řízení na rok 2020

b) 5 c h v al uj e

1. úpravu rozpočtu MČ Praha-Troja ve výši 335,- tis. Kč dle přílohy č.1 tohoto usnesení

2. přidělení účelových dotací z rozpočtu MČ Praha-Troja vrámci programu „Podpora projektů

v oblasti rozvoje, krajiny, občanské společnosti, vybaven/', služeb a volnočasových

aktivit prostoru trojské kotliny pro rok 2020" jednotlivým žadatelům uvedeným vpří/oze č. 2

tohoto usnesení v celkové výši 335 000 Kčformou neinvestiční dotace.

3. přidělení finančních prostředků v oblasti podpory vzdělávání v rámci programu „Podpora

projektů v oblasti rozvoje, krajiny, občanské společnosti, vybavení, služeb a volnočasových

aktivit v prostoru trojské kotliny pro rok 2020” pro Základní školu, Praha 7, Trojská 110 ve výši

40 000 Kčformou zvýšení neinvestičního příspěvku v roce 2020

4. vzor veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu MČ Praha-Troja na rok

2020 dle přílohy č. 3 tohoto usnesení

c) u k I á d á

starostovi zpracovat a podepsat veřejnoprávnísm/ouvy dle přílohy č. 3 tohoto usnesení

termín plnění 31. 3. 2020

Výsledek hlasování: Pro 8 Proti O Zdrželi se 0

Usneseni č. 74 bylo schváleno.



Bod 5 - Návrh na odejmutí části pozemku parc. č. 1691/2 k.ú. Troja ze svěřené

správy MČ Praha-Troja

Pan starosta seznámil s žádostí VRV a.s., ze které vychází potřeba odsvěření části pozemku parc.

č. 1691/2 k.ú.Troja při přípravě Parku vodních sportů. Část pozemku je také zastavěna

Protipovodňovým valem.

Návrhový výbor přednesl návrh usnesení, o kterém dal pan starosta hlasovat.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo MČ Praha—Troja po projednání:

a) bere na vědomí

důvodovou zprávu k žádosti VRV a.s. o projednání odejmutí části pozemku parc.č. 1691/2 k. ú. Troja

ze svěřené správy MČ Praha-Troja

b) s o u h l a s l

s odejmutírn částí pozemku parc.č. 1691/2 k. ú. Troja ( dle GP č. 2596-37/2020 pozemek parc.č.

1691/13 a parc.č. 1691/14, k. ú. Troja, ostatní komunikace) ze svěřené správy MČ Praha-Troja

c) u k I á d á

starostovi odeslat toto usnesení Odboru evidence majetku MHMP a VRV a.s.

Výsledek hlasování: Pro 8 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesem’ č. 75 bylo schváleno.

Bod 6 - Odsouhlaseni Smlouvy o předání práv a povinnosti stavebníka na hl. m.

Prahu k části chodníku Trojská

Městská část na základě požadavku občanů na výstavbu chodníku pro přístup k domu_

a k přístupu ke stanovišti separovaného odpadu nechala zpracovat projekt nového chodníku a

realizaci by se nyní mohlo ujmout hl. m. Praha prostřednictvím TSK. Pan Petkov — chodník končí

u separovaného odpadu. Pan starosta — dál pokračuje zelený pás a zde již nejdou žádné vstupy

do domů, proto se zde s chodníkem nepočítá.

Návrhový výbor přednesl návrh usnesení, o kterém dal pan starosta hlasovat.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo MČ Praha—Troja po projednání:

a) bere na vědomí

důvodovou zprávu k přípravě realizace akce „ Trojská — U Lisu, úprava chodníku, Praha 7,

Troja"

b) 5 c h v al uj e

uzavření Smlouvy o předání práv a povinnostístavebníka k realizaci chodníku „Trojská — U

Lisu, úprava chodníku, Praha 7, Troja "s hlavním městem Prahou dle přílohy tohoto

usnesení.

c) p o v ě ř uj e

starostu Ing. Tomáše Bryknara podpisem smlouvy

Výsledek hlasování: Pro 8 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 76 bylo schváleno.



Bod 7 - Návrh na změnu ÚPn SÚ hl.m. Prahy na pozemku parc. č. 480/1 k.ú. Troja

z plochy PS (sady, zahrady a vinice) na plochu OB (čistě obytná)

Pan místostarosta seznámil s podanou žádosti o změnu územního plánu. Vysvětlil veřejný zájem

MČ na vybudování veřejné cesty. Cesta by vznikla z částí oddělených ze soukromých pozemků

žadatelů o změnu územního plánu. Komise pro rozvoj, krajinu a výstavbu navrhuje koeficient

OB-A. Zhlediska urbanistického je to problém zastavět pozemky budovami, ale otevírá se

možnost znovu zřídit cestu. Pan starosta — dnes se ještě nevyjadřujeme ke změně ÚP. Ale

navrhujeme rozdělení pozemku ke zřízení cesty. Výbor pro územní rozvoj ZHMP tuto změnu ÚP

zamítl. Před projednáním vRadě hl. m. Prahy bychom museli mít vážný veřejný zájem, aby

změnu Rada projednala. Paní Karlíková — cesta není moc populární, protože je tam nepořádek.

Pan místostarosta — svahy jsou nedotknutelné, tam žádnou výstavbu nedopustíme. Paní

Pokorná — pokud by se majitelé nyní rozhodli postavit plot, tak mohou. Pan starosta — výchozí

pozice kjednání by měla být ta, že části pozemků budou bezúplatně převedeny na město. U

dalších pozemků již nebude veřejný zájem, tak tam se změna ÚP nepodpoří. Byl otevřen i

požadavek na spodní pozemek — zřízení věcného břemene na pozemku 478/1 k.ú.Troja. Paní

Pokorná — u plotu podél panelky srnky bloudí a nemohou projít. Můžeme požádat Odbor

životního prostředí MHMP o názor.

Návrhový výbor přednesl návrh usnesení, o kterém dal pan starosta hlasovat.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo MČ Praha-Troja po projednání:

a) bere na vědomí

Důvodovou zprávu k návrhu na pořízení změny Územního plánu sídelního útvaru hlavního města

Prahy na pozemku parc. č. 480/1 k.ú. Troja z plochy z plochy PS (sady, zahrady a vinice) na plochu

OB (čistě obytnou)

b u k I á d á

) starostovi připravit s vlastníky pozemků parc. č. 480/1, 480/4, 478/10 k. ú. Troja smlouvu o smlouvě

budoucí na oddělení části těchto pozemků na vytvoření veřejně přístupné komunikace v min. šířce 4

m, která bude následně převedena do majetku hl.m.Prahy. Je ve veřejném zájmu tímto opatřením

zajistit zprůchodnění historické cesty Lisem. Podnět na pořízení změny Územního plánu sídelního

útvaru hlavního města Prahy na pozemku parc. č. 480/1 k. ú. Troja z plochy z plochy PS (sady,

zahrady a vinice) na plochu OB (čistě obytnou) bude projednán Zastupitelstvem MČ Praha-Troja po

uzavření výše uvedené smlouvy s doporučením kódu míry využití území OB-A.

Výsledek hlasování: Pro 8 Proti 0 Zdrželi se O

Usnesení č. 77 bylo schváleno.

Bod 8 - Informace starosty

Pan starosta pozval členy zastupitelstva na Trojský bál 7.3.2020.

***

Bod 9 — Diskuze, závěr



PaníTůmová — tlumočí prosbu paní-, aby se neznečist'oval pozemek před jejich domem

návštěvníky Troji. Pan starosta — parkování bude jasně vymezeno.

Pan starosta ukončil jednánív 21:25 hod.

Přílohy zápisu:

1) Prezenční listina

Zápis byl vyhotoven dne: 3.3.2020

Zapisovatel: Ing. Irena Marková

Ověřovatelé: Klára Foitlová

Mgr. Kateřina Tůmová

Starosta:

 

Razítko obce:


